
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 20.5.2021 v 18:00, Brno, 
Jírova 2 a on-line.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák - předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Jiří Kozlovský, Ing. 
Petr Kiessel,

Omluveni: Mgr. Eva Malířové, Ing. Andrea Ondrůjová, p. Janka Wasserbauerová 
Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský, Ing. arch. Iva Kremitovská 
Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

1. Schválení programu zasedání.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

2. Projekt rozšíření MŠ Michalova

Komise se seznámila s postupem projektu a současným stavem včetně obsazenosti 

školek na území MČ Brno-Líšeň. Dle členů komise je jednoznačnou prioritou 

dostavba (rozšíření) školky, poněvadž obecný nedostatek míst ve školkách na území 

MČ Brno-Líšeň vybízí k urychlené realizaci projektu.

Proběhla diskuze k dopisu pana starosty Štefana, který zaslal Ing. Karlu Vlčkovi, 

Oddělení přípravy a realizace pozemních staveb IO MMB.

Členové komise se shodli na tom, že panem starostou předložený problém o 

umístění režimového parkoviště u mateřské školy Michalova je u celého projektu jen 

okrajový. U parkoviště je navržen režim využívání pro provoz školky v době 7-17 

hod. ve všední dny. V ostatní dobu mohou parkoviště využívat obyvatelé lokality.

Čas vyhrazený pro rodiče dětí se tedy nijak zásadně nepřekrývá s časem 

odpoledního parkování např. při návratu obyvatel ze zaměstnání. Takže zcela 

jednoznačně lze vyloučit, že parkoviště bude sloužit výhradně pro potřeby MŠ 

Michalova, jak se domnívá útvar tajemníka.

Pan starosta ve svém dopisu také poukazoval na to, že je nepřípustné kácení 

vzrostlých stromů. Komise měla k dispozici projektovou dokumentaci. Opatření 

kolem zeleně jsou dostatečná. Vzrostlé stromy jsou respektovány, řada nových 

stromů a keřů bude vysazena a některé přesazeny. Pokáceny budou pouze tři 

stromy a náletový keřový porost.

Závěrem; z hlediska Komise režim parkování lze dořešit posléze, dle názoru Komise 

je nepřípustné, aby dohady o režimu parkování zpozdily nástup dětí do předškolní 

péče, převažuje sociální rozměr nad využitím veřejného prostoru.
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Usnesení: Komise nevidí žádné překážky pro dokončení přístavby projektu MŠ 

Michalova.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

Po tomto bodu došlo k přerušení on-line kontaktu s Ing. Kiesselem, komise má 3 členy a 
nadále není usnášeníschopná. Komisi též opustila paní místostarostka Kremitovská.

3. Zeleň - nejvýznamnější plochy (MMB)

Pan místostarosta doporučil ověřit, co vlastně může být za významnou zeleň 

prohlášeno. Komise navrhuje na celou akci nahlížet v souvislostech rozdílů mezi 

současnou realitou a stavem v podkladové mapě v době pořízení.

4. Proluka Náměstí Karla IV.

Pan místostarosta informoval, že členové odborné poroty arch. soutěže se během 

diskusí shodovali pouze na tom, že je potřeba zkompletovat uliční frontu, tedy doplnit 

zástavbu v přední části proluky. Toto lze řešit nezávisle na projektu náměstí

5. Různé

- Oznámení: dne 8. 6. proběhne v 15:00 vernisáž návrhů řešení náměstí Karla IV. na 

radnici.

- Téma na příští Komisi: přemnožení holubi, plašení, likvidace? Předseda komise 

zpracuje téma.

Ukončeno 19:30

S pozdravem,

Lukáš Bružeňák

Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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